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Vítáme všechny, kteří právě sledují naše 199. on-line setkání studijní
skupiny Dr. Hawkinse.

Už jen tím, že jsme dotřepali svoje kostry na toto setkání, máme šanci,
že se na nás něco osmózou nalepí. Tak, jak se to děje v AA nebo v jiných
dvanácti  krokových  skupinách.  Naše  setkání  umožňují  postupné  posuny
z  poslouchání  do  momentů,  kdy  tzv.  trkne  –  a  to  naposlouchané  je
uplatněno v praxi, v situacích, kterými jsme karmicky přitahováni.

Díky našemu každopondělnímu on-line setkávání se, se v naši duchovní
práci nacházíme v etapě, kde důrazem není již jenom „vědět“, ale stávat
se  tím,  co  se  učíme.  A  to  s  pomocí  naši  nepřetržité  duchovní
zamyšlenosti. Je to mysl, která nás dovede k nemysli. Tím se posouváme
do setkání, která jsou více zaměřená na vzdávání se, nebo-li přijímání
toho, co je,  a – toto vzdávání – je srozumitelně podané ve slovenském
či českém jazyce.

Kromě on-line pondělků pořádáme  2x ročně osobní setkání, vždy na jaře a
na podzim. Podrobnosti jsou uvedeny na webu www.hawkins.support.
Máte-li zájem se osobního setkání zúčastnit, vyplňte a pošlete e-mailem
přihlášku. Není potřeba ji ani podepisovat, jako podpis slouží zaplacená
záloha.

Ti  posluchači,  kteří  se  připojili  nedávno,  mohou  načerpat  poznatky
z našeho archivu on-line setkání, které jsou archivovány rovněž na webu
hawkins.support.

 

Kdo má možnost si zapnout kameru, toho Julo bude moci zaregistrovat a
vidět  odezvy.  Když  nebudete  mluvit  přes  mikrofon,  nebudete  vidět
v záznamu tohoto setkání.

https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/199-on-line-setkani-skupiny-dr-hawkinse-zamerene-na-vzdavani-se-srozumitelne-v-cz-a-sk-jazycich-19-8-2024/
https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/199-on-line-setkani-skupiny-dr-hawkinse-zamerene-na-vzdavani-se-srozumitelne-v-cz-a-sk-jazycich-19-8-2024/
https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/199-on-line-setkani-skupiny-dr-hawkinse-zamerene-na-vzdavani-se-srozumitelne-v-cz-a-sk-jazycich-19-8-2024/
https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/199-on-line-setkani-skupiny-dr-hawkinse-zamerene-na-vzdavani-se-srozumitelne-v-cz-a-sk-jazycich-19-8-2024/
http://www.hawkins.support


Setkání bude odrážet to, na co se Julo naladí a bude vhodné pro skupinu
říci.

 

Dnes máme 4 odezvy.

 

Ale nejprve si pustíme Požehnání od Dr. Hawkinse. Pohodlně usaďte či
ulehněte a začínáme.

Video s požehnáním od Dr. Hawkinse:

https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-h
lasite-1280x720-2000.mp4
 

Předávám slovo Julovi:

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

 

. 1. Odezva od Branislava:

Otázka možno až na Jula:

Nazdar, Honzo.

Už dlho mi v hlave šramotí zapeklitá téma: 

Medziúrovňová komunikácia 

Čo k tomu vravel dr. H.?

Vidím tu dve výzvy – ako sa vyjadriť, aby druhá strana porozumela, a ako
zvýšiť šance, že druhému čo najlepšie porozumieme.

. 1. Zo strany v úrovni nad 200 často pozeráme na človeka pod 200 s
postojom “škoda slov” či “múdrejší ustúpi.” Lenže napr. na úrade, v
práci, v škole a v podobných stretnutiach sa nevyhneme hľadaniu dohody.

https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-hlasite-1280x720-2000.mp4
https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-hlasite-1280x720-2000.mp4


. 2. 400-kár môže byť aj voči 250-károvi v domnienke, že vie, čo chce
povedať a v takom omyle reaguje na svoju domnienku. Nedohodnú sa.

.  3.  Pochopiteľne,  medzi  ľuďmi  v  úrovniach  pod  200  je  “vzájomné
porozumenie” riadna paseka.

Čo k tomu vravel dr. Hawkins, prosím? Nejaké odporúčania?

Branislav

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

 

. 2. Odezva od Adama č.2 – komentář záznamu 198. Online setkání na
youtube:

1.22 skvělé: Svět jaký si myslíme, že je, neexistuje. Mysl má představu
o něm.

Svět je boží zahrada.

Tady dost pseudo učitelů vykládá, že svět vůbec neexistuje.

Adam 

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

 

. 3. Odezva od Adama č.1 – komentář záznamu 198. Online setkání na
youtube:

1:49:20 Nerozčilujeme se na svět. Když už se chcete rozčílit, tak se
rozčilte na sebe, že jste zase naletěli egu!

Ego má však právo vyjadřovat názory, ale my se s nimi už neztotožňujeme.



Ať si ego brblá, co si brblá. My to nejsme.

Adam

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

 

. 4. Odezva od Amandy:

Dobrý den, dovolím se vás zeptat na dvě věci.

První otázka: Co byste řekl na názor, že když se snažíme našich přání
dosáhnout a nečekáme jen, co samo přijde, tak že to je nedůvěra v
Božství nebo Bytí?

(doplněno Amandou) Výraz „dosáhnout přání“ nemyslím např. jen jako úsilí
vydělat si peníze, vyhledat cestovku,… nebo podobné úsilí ve fyzickém
světě…,  ale  také  úsilí  na  duchovní  a  myšlenkové  rovině,  např.
odstraňování bloků, představování si dosaženého přání v meditaci spolu s
dobrým pocitem,….

Napadlo mě, jestli to není stejné jako s léčením, o kterém jste měli
setkání, že dokud nejsme na určité úrovni, má léčení cenu. Jenže v
případě hojnosti, či něčeho jiného, nejde o život jako v případě léčení
– neléčení.

Druhá otázka se mi těžko formuluje. Jde o to, že ve „spirituálním
prostředí“ se dost rozšiřuje, nebo vytváří určitý dojem (nebo je to jen
můj dojem?), že materiální hojnost je znakem duchovní vyspělosti. Že
pokud v životě chybí, je tam nízká úroveň vědomí. Vím, že v této otázce
není jen touha po pravdě, ale také program „dělat věci správně, být
dobrá“. Musím ale přiznat, že mě jisté potíže dělají starosti nejen
kvůli  tomu,  čím  jsou  ve  fyzickém  světě,  ale  také  z  hlediska
spirituálního.

Předem děkuji a přeji klidné dny…. a  jdu číst Hawkinse.

Amanda

 



JULO…

Jen ze záznamu…

 

 

HONZA:

Pokud zatím nedostáváte emailem informace o nadcházejících setkáních a
chcete tyto emaily dostávat, napište mi na: jan.macto@gmail.com.

Na stejný email můžete psát i odezvy a dotazy.

 

Je tu opět výzva k zaměření se na posílání lásky, během toho, co
František bude číst Shrnutí.

 

FRANTIŠEK:

Shrnutí od Františka, (revidované Julem):

Přátelé,  děkujeme,  že  máme  opět  příležitost  být  ve  skupině  stejně
zaměřených a osmózou obdarovávat naše kamarádská těla.

To nám umožňuje alespoň jednou za týden si uvědomovat, že podléháme
JENOM tomu, co uchováváme v mysli. A tedy jak jsme si jindy řekli, na co
vrháme pohledy a komentáře, tedy na to, co chceme, ale i nechceme, to
potom  intenzivněji  chytáme.  Je  na  nás,  kolik  pozornosti  věnujeme
vzcházejícímu obsahu. A zde je nutno říci, že my usilujeme jít směrem,
kde  nemáme  komentáře.  Boha  nacházíme  skrze  jednoduchost.  Přece  je
jednoduché zanechat komentáře. Tomu každý rozumí, ale trklo vám toto
rozumění?

Například, nic není dobré ani zlé, jen myšlenky skrze naše stanoviska to
dělají takým. Tedy, když jsme se všemi myšlenkami v pokoji a klidu, tak
ty věci, jakože venku, jsou také v pokoji a klidu. Záleží na tom, kde
libovolně uděláme čáru rozdělující dobro od zla, která definuje naši
dualitu. Zde je nutné si odkrýt, že všechny názory či stanoviska jsme
nakoupili jako děti od svých rodičů, sourozenců, učitelů a jiných, kteří
nás vychovali, jak nejlépe uměli a rovněž také z předcházejících epizod
života. Upouštíme od stanovisek, ale ne proto, že jsou správná nebo
nesprávná, ale proto, že toto upouštění vede k zvýšení úrovní vědomí, co

mailto:jan.macto@gmail.com


nás vede k pokoji a klidu. 

Jak to udělat?

Objednáváme si, nejlépe 2x denně, láskyplné myšlenky, které nás vtahují
k vidění nevinnosti a vedou k láskyplnosti a k soucitu. Ukázalo se, že
jediným  účinným  pomocníkem  je  pokorné  uvědomování  si  vlastních
nedostatků a nevědomostí. Každý, tedy i já, dělá vždy to nejlepší, co
umí a čeho je schopný. Jinak řečeno, tímto vlastně uznáváme Já-Bytí, v
nás i ve všech osobách kolem nás.

A dáváme pozor, abychom v životě jednali oddaně bezúhonně, tedy, abychom
se nešťourali, ve svém každodenním životě, s energiemi pod úrovní 200,
což  je  úroveň  bezúhonnosti.  Zde  je  vhodné  si  připomenout,  že  tedy
nemusíme sledovat světové zprávy a šťourat se v nich. Všechno jsou
vlastně pohádky, které byly vytvořeny pro ty, kteří naoko volí mít pokoj
a klid, ale vnitřně ho nechtějí, chtějí mít pravdu.

Vhodné je opakovat si jakoukoliv jednu modrou větu, kterou si týdny,
měsíce či i roky oddaně říkáme a používáme na všechno, co nás každý den
potkává. Příkladem jsou věty:

„Vykonávám potřeby přítomnosti, aniž bych si přál, aby věci byly jinak.“

„A budu vědět, co je třeba vědět, až to bude třeba vědět (vidět, slyšet,
poznat…).“

„A jsem zodpovědný za úsilí a ne za výsledek.“

„Všechen strach je mylnou představou, a já to bezpodmínečně vím, jdu
skrze něj, stůj co stůj. V absolutní Skutečnosti okamžiku jsem vždy v
bezpečí.“ Důvodem proč většinu věcí děláme, je ze strachu z nemoci, z
chudoby, ze stáří či ze smrti.

„Myšlenky  naskakují  oproti  tichému  pozadí  nemyšlenkovitosti.“  A  na
každou myšlenku, moji i jiných, máte právo si říci: „Děkuji za pozvání,
nepřijímám!“

A jak jsme si již řekli, modlíme se soustavně o Boží Přízeň, čili o
přeměnu vyvolávající duchovní energii, která jakoby nabuzovala možnosti,
které by nám snad jinak nepřišli na mysl v tom čase. Například o Přízeň
na vzdávání našich nakúpených stanovisek, snad i bezeslovně, aby se naše
situace ve vzájemném pokoji a klidu nějak poriešila a vykrystalizovala,
či snad udrncala.

Pomoc Boha se projeví tehdy, když si přiznám, že s těmi problémy se já



sám neumím vyspořádat, jsem v koncích a jednoduše je vzdávám Bohu.

Takto  vědomě  zlehka  obměkčujeme  naše  zaryté  stanoviska  a  postupně
uvolňujeme překážky k pokoji a klidu v nás, tedy představy a koncepty v
nás. Jednoduše řečeno, přestáváme šťúrat myšlenkovitostí do pozorovaných
lidí a věcí a dovolujeme jim být tím, čím jsou. Vlastně umožňujeme jiným
spravovat jejich karmu a nesnažíme se je měnit. Jinak řečeno, máme
ochotu vzdát se své  tvrdohlavosti, čímž otevíráme prostor Duchovní Vůlí
Já-Bytí. Postupně děkujeme všem emocím a pocitům za pozvání, které
nepřijímáme, ale naopak vzdáváme je, protože z nich neustále džusuje náš
ego-macík, který chce soustavně zakusovat a nechce mít pokoj a klid. Při
upřímném zaostření je vidět, že každá emoce je sama o sobě její vlastní
odměnou.

Děkujeme ti, Ó Pane, za tvoji Boží přítomnost, která se projevuje jako
pokoj, ticho a existence. A dospějeme k poznání, že „Moje skutečnost je
dokonalá vyrovnanost a souladná souhra.“

A jak Dr. Hawkins říká – Gloria in Excelsis Deo – čili Nejvyšší Sláva
Bohu.

 

KONEC – po vyčerpání témat neoficiální části.

 

Bezplatné připojování se zůstává zachováno, pokud příspěvky postačují na
krytí výdajů.

Družstvo Evoluce, které tyto aktivity zastřešuje, je financováno jen
z darů.

Minulý týden bylo darováno 4690 Kč

Děkujeme za finanční podporu.

 

Nabízíme záznam celého on-line setkání:

 

Zvukový záznam v MP3:

https://drive.google.com/file/d/18z7bfosvbM07KLCBVioKeOIrj0JRpPbs/view?usp=sharing

https://drive.google.com/file/d/18z7bfosvbM07KLCBVioKeOIrj0JRpPbs/view?usp=sharing

